
 

 

ACTA JUNTA OBERTA DE L’AFA 
 

  
Data: 06/10/2022  
Lloc: presencial i telemàtica 
Hora d’inici:  21:20 
Número d’assistents: 23 (05 presencials i 18 online) 
 
Presencial: Mónica Aisa, Bàrbara Negre, Sandra Moyano, Montse Amenòs, Laia 
Hache. 
 
Online: Montse Soto, Jana Ros, Veronica Calvo, Martina Pugnana, Dario Flores, 
Jenny Montes, John Medina, Gemma Lopez, Yolanda Rojas, Maria Alonso, 
Aitziber Igartura, Roger Alseda, Mildred Ariana Salgado, Olga, Lola Lozano, Guido 
Rocha, Nahid Jana i Roser Rodríguez. 
 
ORDRE DEL DIA  

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la junta anterior  
2. GT Comunicació 

• Explicació 
• Vies de comunicació i usos de cadascuna 

3. GT Migdia i extraescolars 

• Activitats temps de migdia 
• Valoració jornada intensiva setembre 

4. Comissió Sostenibilitat 
5. Definir nou GT d’aprenentatge..., objectius... 
6. Reunió amb alcaldessa 
7. Precs i preguntes 

 
 

1. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ACTA DE LA JUNTA ANTERIOR  
 

S’aprova la junta sense esmenes. 
 

2. GT COMUNICACIÓ 
 

S’informa que aquest grup s’organitza per si sol i de qui en forma part, s’han obert 
xarxes socials de l’AFA i cal encara acabar d’ajustar els continguts i l’ús de cada 
una.  



Comunicació interna a través de Dinantia (gestiona Laura Roca), grups de 
WhatsApp de famílies i web. 

Comunicació Externa: 

• Instagram AFA (Gemma) 
• Twitter AFA (Elisabeth) 

A la Web falta text introductori de la Comissió Feminista (cal demanar a la 
comissió). 

 

3. GT MIGDIA I EXTRAESCOLARS 

• Activitats temps de migdia 

Es recupera Sports & Fun i Cant Coral. I Biblioteca i aula d’estudi, recuperats el 
curs passat amb horaris limitats, tornen al funcionament normal. 

Cant Coral es fa ara amb monitoratge d’Aula de So. Històricament hi havia places 
per a tots els infants interessats a partir de P5, i a P4 es feia sorteig. Aquest any hi 
ha hagut més demanda que places previstes no només a infantil sinó també a 
cursos superiors. S’ha fet sorteig on hi havia més demanda que places. Finalment 
als cursos superiors s’ha augmentat places per encabir a tothom. A infantil no es 
veu viable en aquest moment. Es valoraran opcions com per exemple rotació 
d’infants, però no hi ha res tancat. 

Hem incorporat a una nova bibliotecària (l’Eugènia es va jubilar fa 2 anys) 

• Valoració jornada intensiva setembre 

Des de la coordinació de migdia comenten que la jornada intensiva de setembre 
ha sigut molt frustrant, costosa i complexa de gestionar. Als infants els costava 
molt entrar en l’activitat després del temps de migdia i amb el mateix monitor que 
en el temps d’esbarjo. També hi ha hagut més conflictes dels habituals. I en molt 
casos ha estat com una doble adaptació, primer a l’horari de jornada intensiva i 
després a l’horari habitual. 

Des de les famílies es comenta que tenen una visió molt diferent. Les famílies 
estan molt contentes amb les activitats que s’ha plantejat aquests dies. En alguns 
cursos comenten que els infants arribaven molt motivats a cas i amb moltes ganes 
de seguir amb la preparació de les obres de teatre etc. 



Les famílies també valoren que és la única (o una de les poques) escoles de Sant 
Cugat que han tret profit de les tardes de jornada intensiva i amb un projecte 
coherent i engrescador. 

S’acorda fer arribar les felicitacions per la feina feta a la coordinació del temps de 
migdia (Laura Roca i Marta Cullell). 

 

Es comenta també que aquest curs s’ha posat en marxa el pícnic per les 
excursions. El primer dia va ser complicat amb 3 cursos marxant d’excursió a la 
vegada però tot un èxit. Alguns infants han comentat a les famílies que els 
entrepans estaven molt bons. 

 

4. COMISSIÓ SOSTENIBILITAT 

La comissió fa crida a la participació i treball conjunt amb l’URPA, falten mans per 
poder tirar endavant totes les idees plantejades. 

És una comissió mixta amb escola i amb la participació de l’URPA. Participa 
també en el xat d’escoles sostenibles. 

El curs passat va organitzar el bicibus que funciona tots els divendres (si no plou).  

Aquest curs hi ha voluntat de promoure activitats de neteja pels voltant de l’escola. 

 

5. GT D’APRENENTATGE 

S’aplaça aquest punt per a la propera junta. 

Està pendent reactivar la comissió de biblioteca i reobrir amb les activitats dels 
divendres a la tarda. 

 

6. REUNIÓ AMB ALCADESSA  

Es comenta la visita de l’alcaldessa a l’escola a explicar el projecte de remodelació 
del carrer d’entrada a l’escola a direcció i a l’AFA. L’escola comença oficialment a 
la reixa verda. S’eliminarà la reixa grisa i es refarà tot el carrer com a carrer de 
vianants (alçada única) i ajardinat als laterals. La reixa verda es pujarà una metres.  



S’ha desvinculat aquest projecte del de accés al bosc de Volpalleres per tal de no 
endarrerir-lo més. Es preveu es realitzi durant el 2023. S’ha demanat que les 
tasques més complexes, perilloses, sorolloses es realitzin en període de vacances 
escolars. 

Aprofiten també per comentar l’estat del Pont de Can Vernet. Es que semblava 
inicialment la caiguda sense importància de 4 pedres a fet veure una greu 
problema de conservació causat pel rovell de la passarel·la de ferro. La seva 
rehabilitació trigarà anys. La solució que està tirant endavant l’ajuntament es la 
construcció d’una passarel·la paral·lela al pont. Ja tenen el projecte fet, està a 
l’espera de l’aprovació de ACCA. Un cop estiguin tots els permisos la seva 
construcció trigarà poques setmanes. 

 

7. PRECS I PREGUNTES 

La comissió feminista comenta que s’està preparant una enquesta i campanya 
sobre la “càrrega mental” i la seva distribució entre gèneres. Ens n’informaran més 
endavant. 

Es comenta la iniciativa de l’Associació de veïns de la zona escola Gargot. 

Es demana cuidar la informació i les imatges en temps real que es publiquen a les 
xarxes des de l’escola. 

 

I sense més, finalitza la reunió a les 23.00h 

 
 
 
 
 
 
 
Sandra Moyano    Roser Rodríguez 
Presidenta      Secretària 


